
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RHB 

č. 1a/05 
27. 2. 2005 

  
Přítomni:  Tomáš Hradil, Miroslav Míkovec, Martin Perlík, Rostislav Konůpka, Petr Jarušek (Žblebt), 
Martin Dýma, Dalimil Toman (Cody), Veronika Fojtová (Malina), Václav Kappel (Monty), Petr Ledvina 
(Pavouk), Dana Kalčíková (Viky). 
Zapsal: Veronika Fojtová 
 
Navrhované body jednání: 
1. Termíny jednání RHB 
2. Pracovník kanceláře č.2 
3. Volba vedoucího kanceláře 
4. Křížení statutářů v HB a ZČ HB 
5. Vnitřní předpisy Klubů 
6. Pracovní skupiny v RHB 
7. Pořádek v KRHB 
8. Plakátky PsB 
9. Komunikace 
10. Kluby 
11. Včasné účasti na jednání RHB 
 
Bodům 1-5 dána priorita tohoto jednání, ostatní body přesunuty na další jednání RHB. 
 
1. Volba Vedoucího kancelá ře. 
      Navržena Lucie Nováková. 
      Schváleno, Lucie Nováková byla zvolena novým Vedoucím kanceláře  

pro 10, proti 0, zdržel se 1 
 

2. Křížení pravomocí u statutárních zástupc ů HB a ZČ HB.  
Tato situace nastala u všech tří nově zvolených statutárních zástupců HB (Toma H., Míry a Martina 
P.). 
RHB jim ukládá do 30ti dnů navrhnout změnu vnitřních předpisů, nebo vyřešit svou situaci v souladu 
se stávajícími vnitřními předpisy. A do dvou měsíců dodat výpis z rejstříku trestů. 

 
3. Vniřtní p ředpisy Klub ů. 

RHB schválila vnitřní předpis (VP) pro  Kluby HB – VP-10_Kluby a změnu (v podobě předložené 
Mírou, který je upravoval vzhledem k zavedení Klubů HB) vnitřních předpisů - VP-3_ZČ a  VP-
11_členství, funkce. 

pro 10, proti 0, zdržel se 1 
        
4. Termíny jednání RHB 2005 

Po náročné domluvě byly stanoveny tyto termíny: 
18.- 19. 3., 13.- 14. 5., 9.- 10. 9., 4.- 5. 11. ( termíny po tomto datu budou upřesněny později). 
Konkrétní čas zahájení jednání a místo jednání se upřesní až před jednáním RHB. 
 

5. Komunikace v HB 
Je považována za velmi důležitou, především vnitřní. RHB je tu pro ZČ.  Tom se nabízí v plén pro 
HB, různé návštěvy, tábory, přednášky. Stačí mu říct. RHB považuje za důležité vysvětlování 
problémů, rozhodnutí a šíření informací ZČ a členům HB. A shledává nejrozumnějším osobní přístup 
k ZČ.  
 
RHB potvrzuje již zaběhlé hlasování po mailu v nejnutnějších případech ve stávající podobě – věc je 
brána za schválenou, vyjádří-li se v e-mailu „pro“ nadpoloviční většina radních. Vysloví-li se někdo 
„proti“ schválení dané věci e-mailem, věc se ponechá na osobní jednání RHB. Schválenou věc 
vezme RHB na svém nejbližším zasedání na vědomí. 
 



Komunikace v RHB probíhá přes konferenci rada@brontosaurus.cz, ve výkonném výboru přes  
vv@brontosaurus.cz.  
Předseda HB vyzývá jednotlivé radní, aby jej nešetřili a vyjadřovali kritiku nahlas a otevřeně. 
Předseda HB se také zavazuje informovat RHB o svých vizích i o konkrétních projektech a své 
činnosti spojené s funkcí předsedy HB a požaduje zpětnou vazbu od jednotlivých radních. 
 
RHB ukládá: 
Lucii zrušit kontakty v radní konferenci těm jež radní již nejsou a doplnit kontakty na radní nové:  
Václav Kappel (Monty) - m.montyk@seznam.cz,  
Martin Dýma - martin.dyma@volny.cz,  
Dana Kalčíková (Viky) - dana.kalcikova@centrum.cz,  
Rostislav Konůpka - rostislav.konupka@cesnet.cz. 
Žblebtovi - změnit komunikační kanál na Míru Míkovce, upravit web podle nových informací (nové 
radní, nové stanovy, nové vnitřní předpisy, termíny jednání RHB apod.) 
Lucii - poslat změněné stanovy HB na Ministerstvo vnitra s žádostí  o schválení, zaslat statutárním 
zástupcům HB, tj. Mírovi, Martinovi P. a Tomovi ověřený zápis z VH HB potvrzující jejich 
předsednictví či místopředsednictví a Stanovy HB staré i nové. 
 

6. Pracovník kancelá ře č. 2 
RHB pověřuje Toma Hradila k zaměstnání 1 pracovníka dle výběrového řízení z minulého týdne na 
dobu určitou na 6 měsíců. A dává Tomovi pravomoc vyjednat podrobné podmínky (šíři úvazku, plat 
apod.)  

pro 9, proti 0, zdržel se 2. 
 

7. Počítač pro 2. pracovníka 
Rada si je vědoma, že je třeba zajistit druhý počítač na Kancelář RHB pro nového pracovníka (v 
současné době má Kancelář jeden velmi starý a špatně funkční počítač sloužící v podstatě jen k uložení 
dat a druhý počítač pořízený před 2 lety pro projekt První generace, na kterém pracuje Lucka). Bude se 
nadále zabývat řešením, padly návrhy, že by 1 počítač poskytlo KPL nebo Ještěr, popř. se zakoupí nový. 
 
Další jednání RHB prob ěhne ješt ě dnes 27. 2. 05 po skon čení jednání VH HB.  


